
 

 

Brugergruppemøde tirsdag den 20. August kl. 17.00 i 
Bülowsvejhallen 

 
     Referat 

 
Til stede 
Malou fra Stacking 
Jeppe fra VLI Volley 
Jan fra Frb. Aikido 
Thomas, Formand.  
Anette, FIU 
Ann-Louise, FIU 
Mads fra Falcon 
Afbud 
Bodil, FIU 
Jonas, Frb. Volley 
CBS Karate 

1. Godkendelse af referat fra den 28. Maj 2024 
Godkendt 
 

2. Meddelelser fra: 

     Formanden 
     Dette var første møde efter en stille sommerferie. Der var derfor intet at berette.  

3. Halinspektøren/Centerlederen:  
Anette og Ann-Louise indskærpede, at nødudgange i den store hal ikke må åbnes.  
Arbejdet med at fjerne vinylen i den lille hal (Spejlsalen) er fjernet. Der vil gå lidt tid inden 
trægulvet er helt rent fra den lim som har været brugt. Det blev aftalt at 
barerne/trægelænder i den lille hal også bliver fjernet da den til dels er til gene for de 
trænende i hallen og optager ca. en halv meters gulvareal langs væggen og ved 
vinduespartiet. 
Der blev talt om at der skal være en bedre udnyttelse af opmagasinering/skabe/rum i 
Hallen. Der er brug for at der bliver set på hvor der kan ryddes op og eventuelt få smidt det 
som ikke bliver benyttet ud. Der er f.eks. et rum der kun består af gamle sportstasker. 
Ligeledes mangler der stadig at der bliver ryddet op i skabene i det lille møderum.  
Der er nu sat to kameraer op i hallen som overvåger fællesområdet og gangen i stuen.  
Det blev foreslået, at der som minimum blev sat et ekstra kamera op som overvåger 
indgangsområdet.  



 
Bestyrelsesrepræsentant 
Der var ingen repræsentanter fra FIU-bestyrelsen. Derfor udgår dette punkt fra 
dagsordenen.  

        3 a.   Falcon ønsker at drøfte et forslag om at udnytte grus areal bedre ved           
parkeringspladsen 

Falcon havde forslag om at udeområdet foran Bülowsvejhallen blev bedre udnyttet. På 
grusområdet mellem parkeringsområdet kunne der etableres et jungleområde, altså et 
dedikeret område til træning med egen kropsvægt. Forslaget vil blive taget videre til FIU som 
samtidig gjorde opmærksom på at udeområdet falder under Frederiksberg Kommune. 

4. Ønsker til budget 2024(ikke idrætsfaciliteter) 
Senest den 20. september melder foreningerne ind om de har ønsker til budget 2024.. 
 

5. Nyt fra klubberne 
Jeppe fra VLI Volley er meget positive over at være i hallen. 
 
Malou fortalte at Stacking er meget glade for FIU-personalet.  
 
Jan fra Frb. Aikido var meget glad for at få fjernet vinylen fra gulvet i den lille hal, så 
trægulvet igen kunne give efter når der blev kastet på måtterne 
.  
Der blev foreslået at Frb. Aikido kunne få en ekstra nøgle til omklædningen i deres 
nøglekasse. Det samme ønske har Ving Tsun. 

Falcon havde et ønske om mulighed for at hallen kunne åbne tidligere, når der er kampe i 
hallen. Der blev meddelt at det kun er muligt i den udstrækning, at der er personale til stede 
i hallen.  

 
6. Ny mødedato til næste møde 

28.11.2024. 
 

7. EVT. 
Intet 
 

Formanden afsluttede mødet og takkede for god ro og orden.  

Referent Thomas Wessel Hansen 
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Fremmøde 
 Malou fra Stacking 
 Jeppe fra VLI Volley 
 Jan fra Frb. Aikido 
 Thomas, Formand.  
Anette, FIU 
 Ann-Louise, FIU 
 Mads fra Falcon 
  
Ikke fremmødt 
 Bodil, FIU 
 Jonas, Frb. Volley 
 CBS Karate 

  

8. Godkendelse af referat fra den 28. maj 2023.  
Referatet blev godkendt.  
  

 



9. Meddelelser fra: 

Formanden 
 Dette var første møde efter en stille sommerferie. Der var derfor intet at berette.  

Halinspektøren/Centerlederen:  
Anette og Ann-Louise indskærpede, at nødudgange i den store hal ikke må åbnes.  
Arbejdet med at fjerne vinylen i den lille hal (Spejlsalen) er fjernet. Der vil gå lidt tid inden 
trægulvet er helt rent fra den lim som har været brugt. Det blev aftalt at 
barerne/trægelænder i den lille hal også bliver fjernet da den til dels er til gene for de 
trænende i hallen og optager ca. en halv meters gulvareal langs væggen og ved 
vinduespartiet. 
 Der blev talt om at der skal være en bedre udnyttelse af opmagasinering/skabe/rum i 
Hallen. Der er brug for at der bliver set på hvor der kan ryddes op og eventuelt få smidt det 
som ikke bliver benyttet ud. Der er f.eks. et rum der kun består af gamle sportstasker. 
Ligeledes mangler der stadig at der bliver ryddet op i skabene i det lille møderum.  
Der er nu sat to kameraer op i hallen som overvåger fællesområdet og gangen i stuen.  
Det blev foreslået, at der som minimum blev sat et ekstra kamera op som overvåger 
indgangsområdet.  

Bestyrelsesrepræsentant 
 Der var ingen repræsentanter fra FIU-bestyrelsen. Derfor udgår dette punkt fra 
dagsordenen.  

  

  

  
3. Ny mødedato 

28.11.2024. 
  

4. Nyt fra klubberne 
 Jeppe fra VLI Volley er meget positive over at være i hallen. 
 Malou fortalte at Stacking er meget glade for FIU-personalet.  
Jan fra Frb. Aikido var meget glad for at få fjernet vinylen fra gulvet i den lille hal, så 
trægulvet igen kunne give efter når der blev kastet på måtterne.  
Der blev foreslået at Frb. Aikido kunne få en ekstra nøgle til omklædningen i deres 
nøglekasse. 
  

5. Eventuelt 
  
Falcon havde forslag om at udeområdet foran Bülowsvejhallen blev bedre udnyttet. På 
grusområdet mellem parkeringsområdet kunne der etableres et jungleområde, altså et 
dedikeret område til træning med egen kropsvægt. Forslaget vil blive taget videre til FIU 
som samtidig gjorde opmærksom på at udeområdet falder under Frederiksberg Kommune 
og høre derfor under deres anlægsudgifter.  
Falcon havde et ønske om mulighed for at hallen kunne åbne tidligere når der er kampe i 
hallen. Der blev meddelt at det kun er muligt i den udstrækning, at der er personale til stede 
i hallen.  

  



Formanden afsluttede mødet og takkede for god ro og orden.  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


